
Kluivert: Chcę stać się graczem pierwszego składu
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Po dobrym wejściu z ławki w meczu z Torino, zakończonym asystą przy

golu Dzeko, Justin Kluivert zagubił się nieco w kolejnych tygodniach. W

meczu z Atalantą nie pokazał wiele, z kolei spotkanie z Milanem

przesiedział w całości na ławce rezerwowych. Mimo tego liczy na dostanie

się do pierwszego składu, o czym mówił dla Fox Sports. 

- Chcę stać się graczem pierwszego składu, dlatego odszedłem. Z pewnością

jeszcze nie przyszedł mój moment, ale rozegrałem trochę minut i jestem szczęśliwy.

Jestem też zadowolony z treningów. Mój dom jest prawie gotowy i na boisku

wszystko idzie zgodnie z przewidywaniami. Wszyscy wiedzieli, że początek w Romie

będzie ciężki, gdyż dużo oczekują. W Ajaxie miałem więcej wolności na boisku, z

kolei tutaj muszę grać bardziej do środka. Czuję się coraz bardziej komfortowo. Są

tutaj wielcy gracze, co jest tylko dobre, gdyż sprawiają, że stajesz się bardziej

inteligentny. 
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